
استان فارس 

کازرون
مدیرکل مدیریت بحران فارس:

تنها 10 درصد مساحت فارس از نظر زلزله 
کم خطر است

مدیرکل مدیریت بحران فارس گفت: کمتر از ۱۰ درصد از مساحت این 
استان که اغلب کم جمعیت و در شمال و شمال غرب فارس بوده و ازنظر 

زلزله کم خطر است.
مدیریت  جلسه  در  فیاض پور  حسن  کشاورز:  داود  عکاس/  و  خبرنگار 
در  شهرستان  این  مردم  نماینده  حضور  با  که  کازرون  شهرستان  بحران 
مجلس شورای اسلامی، فرماندار و دیگر مسئولان در فرمانداری کازرون 
استان فارس  این شهرستان و  اخیر در  به زلزله های  اشاره  با  برگزار شد 
اظهار داشت: با ایجاد آمادگی لازم در برابر حوادث می توان با کمترین 

خسارت و مشکل مردم را از بحران عبور داد.
مدیرکل مدیریت بحران فارس بابیان اینکه بیش از ۹۰ درصد از مساحت 
این استان با خطر نسبتاً بالا با زلزله مواجه است، گفت: کمتر از ۱۰ درصد 
از مساحت استان که غالباً کم جمعیت و در شمال و شمال غرب استان 

بوده ازنظر زلزله کم خطر است.
وی با اشاره به ۱۱ مورد زلزله مرگ بار ایران از سال ۱۳۳۹ تابه حال که 
دو مورد در استان فارس بوده است، افزود: در ۱۵ سال گذشته زلزله بالای 

۵ تا ۶ ریشتری که تلفات و خسارت کمتری داشته ۸ مورد بوده است.
با  باید  را  جامعه آسیب دیده  بحران  مدیریت  در  این که  بابیان  فیاض پور 
باشیم  داشته  را  لازم  آمادگی  و  دهیم  عبور  بحران  از  خسارت  کمترین 
گفت: در مدیریت بحران با پیشگیری و پیش بینی نباید بگذاریم شرایط 

بحرانی به وجود آید.
وی افزود: با بهبود مدیریت در نظارت برساخت و سازها و به کارگیری 
می توان  فنی  غیر  ساخت وسازهای  از  جلوگیری  و  متخصص  نیروهای 

خسارت های ناشی از زلزله را به حداقل رساند.
اینکه زلزله همسایه ماست  بابیان  فارس  استان  بحران  مدیرکل مدیریت 
و آداب همسایگی با این پدیده را باید بیاموزیم گفت: از همین الآن با 

چگونگی مواجه با این مخاطره آمادگی لازم را پیدا کنیم.
وی با اشاره به آمادگی برای مقام سازی مسکن های استان فارس در مقابله 
با زلزله افزود: نزدیک به ۳۲ هزار سهمیه مقاوم سازی و تأمین مسکن با 
این خدمات  ارائه  آماده  داریم که  زلزله  با  مقابله  برای  پنج درصد  بهره 

هستیم.
به  اشاره  با  نشست  این  در  کازرون  هلال احمر  جمعیت  رئیس  خاکسار 
هلال احمر  جمعیت  اینکه  به  توجه  با  گفت:  نهاد  این  فرسوده  ساختمان 
از  نهاد  این  ساختمان  ولی  بوده  امدادرسانی  پیشتاز  حوادث  مواقع  در 

فرسوده ترین ساختمان ها در استان فارس است.
در ادامه رضازاده نمایند مردم شهرستان کازرون در مجلس شورای اسلامی 
گفت: امروز در کشور تصادف بیشتر از زلزله کشته دارد و استاندارد نبود 
اتومبیل های تولید داخلی و ناامن بودن جاده های مواصلاتی در کشور که 
همه باید تلاش کنیم این مشکلات را حل کنیم و با پیشگیری از این که 

حوادث جلوگیری کرد.
وی افزود: با مقاوم سازی ساختمان می توان بلاهای طبیعی را کاهش داد و 
نظارت شهرداری ها، دهیاری های روستاها باید نظارت برساخت و سازها 

نظارت کنند تا در مواقع بحران خسارت کمتری داشته باشم.
آموزش  گفت:  کازرون  شهرستان  فرماندار  علوی  سید کمال  ادامه  در 
مقاوم سازی ساختمان امر بسیار مهمی است که باید کارگران ساختمانی 
تحت پوشش فنی حرفه ای مهارت ساخت وسازهای آموزشی را طی کنند 
و مهارت آموزشی را از دوره ابتدایی در مدارس شروع کنیم تا فرهنگ 

شود.

امام جمعه کازرون:
سیاسیون در بیانات خود حرفی نزنند که 

دشمن  شاد شود

 
امام جمعه کازرون گفت: در فضای موجود سیاسیون در بیانات خود حرفی 

نزنند که دشمن  شاد و بهانه برای تهاجم ایجاد شود.
خبرنگار و عکاس/ داود کشاورز: حجت الاسلام محمد خرسند در جلسه 
هم اندیشی احزاب و گروه های سیاسی و اجتماعی شهرستان کازرون که 
با حضور احزاب مختلف در مکتب الزهرا کازرون برگزار شد با اشاره به 
حوادث اخیر در کشور اظهار داشت: حوادث کشور نشان از این دارد که 

جهت حرکت انقلاب جهت درستی است.
که  درمی یابیم  می خوانیم  را  تاریخ  وقتی  اینکه  بابیان  کازرون  امام جمعه 
این گونه حوادث طبیعی است، گفت: انقلابی که روبه جلو و حرکت است 

در مسیر به مشکلاتی برمی خورد؛ اما قطار انقلاب به حرکت خود ادامه 
داده و انسان نباید به خود غصه راه دهد و نگران و ناامید شود.

این حوادث  از  بسیاری  درمی یابیم  به گذشته  نگاهی  با  شد:  یادآور  وی 
و فتنه ها را پشت سر گذاشته ایم از جنگ مسلحانه و ترور شخصیت ها و 
۱۷ هزار شهید ترور تا فتنه های بنی صدر و تا فتنه ۸۸ این حوادث را هم 
داشتیم و خواهیم داشت و این نشان از این است که جهت حرکت انقلاب 

درست است.
خرسند با اشاره به ناامنی ها و جنایت های تروریست ها در سال ۶۰ و ۵۹ 
در کشور گفت: چون نتوانستیم این واقعیت ها را به نسل بعد منتقل کنیم 

کارهای داعش برای ما تازگی داشت.
وی بابیان اینکه در رابطه با حوادث کشور که اتفاق افتاده خوش بین هستم 
افزود: انقلاب ما سرمایه ای بزرگ تر از این است که با چند خرابکاری 

فکر کنیم کار تمام شده است.
امام جمعه کازرون اظهار داشت: همین که دشمن فکر می کند با آتش زدن 
و خسارت به اموال مردم کار انقلاب و نظام تمام است احمقی آن ها را 
این حوادث  از  ما  لذا  بقیه جاها فرق می کند  با  این حوادث  می رساند و 

نباید غصه بخوریم.
داریم  توطئه  و  دشمن  توهم  ما  می گویند  برخی ها  اینکه  بابیان  خرسند 
گفت: الان چه کاری که از دشمن برنیامده که انجام نداده است؟ از اول 
انقلاب می گفتند باید حکومت جمهوری اسلامی را براندازیم و کار انقلاب 

را تمام کنیم ولی عمر خودشان تمام شد و انقلاب هنوز پابرجاست.
خرسند بابیان اینکه شاید مبدأ همه این حوادث دشمن نباشد افزود: آلوده 
می توانند  حوادث  این  در  هم  عوامل  دیگر  و  سوءمدیریت  فضا،  کردن 

دخیل باشند.
و  مدیران  برخی  تشریفاتی  زندگی  مدیریت،  اقتصاد،  از  گلایه  با  وی 
عدالت اجتماعی و تبعیضات گفت: مردم گله مندند؛ اما در این قضایا با 

ضدانقلاب همکاری نکردند.
خرسند با تأکید بر اینکه برای مشکلات موجود باید فکری اندیشیده شود 
اظهار داشت: در فضای  ندارد،  فایده ای  و دلسوزی خارجی ها و دشمنان 
به  و  شاد شده  نزدند که دشمن   بیانات خود حرفی  در  سیاسیون  موجود 

کشور ضربه بزنند و بهانه برای تهاجم دشمن شود.
همه  از  گفت:  کازرون  شهرستان  مردم  از  تشکر  با  کازرون  امام جمعه 
همشهریان عزیز تشکر می کنم که اجازه ندادند از فضای شهر سوءاستفاده 
کنند باحالی که مردم شهرستان کازرون مشکلات و گلایه های بسیاری 

دارند.
وی بابیان اینکه انقلاب ما بیدی نیست که از این بادها بلرزد و انقلاب 
تنومندی است که روزبه روز قوی تر می شود، تصریح کرد: مهم  درخت 
این است که در حوادث جانمانید و بصیرت یعنی جانماندن و گرفتار بازی 

بی خود نشدن است.
جناحی  رقابت های  کشور  فعلی  موقعیت  در  اینکه  به  اشاره  با  خرسند 
مناسب نیست، افزود: دشمنان نشان داده اند اگر بر کشور مسلط شدند به 

اصولگرا و اصلاح طلب رحم نمی کنند.
وی تصریح کرد: مراقب باشیم و با بصیرت و هوشیاری، از خیلی از فتنه ها 

جلوگیری کنیم.

استان خوزستان 
افتتاح سالن رزمی و وزنه برداری 

مسجدسلیمان با حضور وزیر 
ورزش و جوانان

سالن رزمی و وزنه برداری شهرستان مسجدسلیمان با حضور وزیر ورزش 
و جوانان و استاندار خوزستان افتتاح شد.

به گزارش ایرنا مسعود سلطانی فر به شهرستان مسجدسلیمان سفر کرد و 
سه پروژه ورزشی این شهرستان را افتتاح کرد.

با 520 مترمربع مساحت و هزینه 5  سالن رزمی شهرستان مسجدسلیمان 
میلیارد ریال از محل اعتبارات استانی پس از 7 سال به بهره برداری رسید.

همچنین سالن وزنه برداری این شهرستان به مساحت 300 مترمربع و هزینه 
سه میلیارد ریال از محل اعتبارات استانی پس از 13 سال با حضور وزیر 

ورزش و جوانان افتتاح شد.
خانه جوان شهرستان مسجدسلیمان از دیگر پروژه هایی بود که با حضور 

وزیر ورزش و جوانان و استاندار خوزستان به بهره برداری رسید.
وزیر ورزش و جوانان در آیین افتتاح این خانه جوان گفت: با توجه به 
رویکرد دولت بنا داریم منابع و امکانات ورزشی را در شهرهای محروم 
محورانه  عدالت  روحیه  بیانگر  موضوع  این  که  کنیم  توزیع  کوچک  و 

دولت است.
حداکثر  موجود  منابع  از  که  است  این  بر  ما  تلاش  کرد:  عنوان  وی 
تا  به کار می گیریم  را  تمام تلاش خود  دلیل  به همین  ببریم  را  استفاده 

عقب ماندگی های موجود در ورزش کشور را برطرف کنیم.
گفت:  و  دانست  جوانان  مشکل  مهم ترین  را  اشتغال  موضوع  سلطانی فر 
بنا داریم با ورود بخش خصوصی زمینه اشتغال جوانان را فراهم کرده و 
به این ترتیب در سال های آینده شاهد کاهش نرخ بیکاری در کشور باشیم.
وی بابیان این که همواره از انتقادات و پیشنهادات مردم در جهت اصلاح 
امور استفاده خواهیم کرد افزود: به عنوان نمایندگان مردم در دولت تلاش 
می کنیم ایرانی آباد، باعزت، آزاد و توسعه یافته داشته باشیم و نسل جوان 
افزود:  جوانان  و  ورزش  وزیر  باشد.  داشته  خوشی  از  سرشار  زندگی  ما 
و  بوده  برخوردار  تاریخ کشور  در  سابقه درخشانی  از  ورزش خوزستان 
استخوان بندی اصلی تیم های ملی از این استان بوده لذا با تلاش استاندار 
ورزش دوست و مدیرکل جوان استان، در آینده نزدیک شاهد بازگشتن 

به دوران طلایی ورزش خوزستان درگذشته خواهیم بود.

شهرستان  مجلس  نماینده  ظاهری عبده وند  عسگری  علی  ادامه  در 
با  و  فهیم  اندیکا و هفتگل گفت: مردم ولایت مدار،  مسجدسلیمان، لاله، 
بصیرت مسجدسلیمان عاشق دولت هستند و به رغم تمام مشکلات وفاداری 

خود را به این نظام اعلام کردند.
جوانان  اما  شهرستان  این  در  مطلق  بیکاری  باوجود  داد:  ادامه  وی 
صندوق ها  به پای  قبل  از  پرشکوه تر  گذشته  انتخابات  در  مسجدسلیمانی 

آمدند و رأی اعتماد خود را به این دولت دادند.
ظاهری افزود: از دولت و وزارت ورزش و جوانان انتظار داریم با نیت 

پاک خود، گره های کور مشکلات جوانان این شهرستان را باز کنند.
هفتگل،  شهرستان های  در  جوان  خانه   4 افتتاح  با  امیدوارم  افزود:  وی 

اندیکا، لالی و مسجدسلیمان موانع و مشکلات جوانان برطرف شود.
افتتاح خانه جوان شوشتر با حضور وزیر ورزش و جوانان 

با  سال  از یک  نیز پس  خانه جوان شهرستان شوشتر  این سفر  ادامه  در 
حضور وزیر ورزش و جوانان افتتاح شد. این خانه جوان به مساحت 2 هزار 
مترمربع و هزینه 2 میلیارد ریال از اعتبارات استانی به بهره برداری رسید.

این خانه جوان متشکل از بخش های فرهنگی، هنری، گردشگری، رسانه و 
مطبوعات و خیریه است و بیش از 200 عضو درحال حاضر در آن مشغول 

به فعالیت هستند.
وزیر ورزش و جوانان پس از اقامه نماز در شهرستان شوشتر برای افتتاح 

استخر و خانه جوان شهرستان گتوند راهی این شهرستان می شود.

استان بوشهر
رئیس فرهنگ و ارشاد دشتستان:

طرح های ۴ شهر از دشتستان برای انتخاب 
پایتخت کتاب ایران ارائه شد

رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی دشتستان گفت: طرح های پیشنهادی 
چهار شهر از شهرستان دشتستان برای انتخاب پایتخت کتاب ایران ارائه 

شد.
به گزارش خبرنگار مهر، محمدحسین زندویان در جمع خبرنگاران اظهار 
اقدامات خوبی  فرهنگ کتاب و کتاب خوانی  ترویج  راستای  داشت: در 
در شهرستان دشتستان صورت گرفته است و برنامه های خوبی در دست 

اجرا داریم.
وی با اشاره به امضای تفاهم نامه با نهادها و دستگاه های مختلف، خاطرنشان 
کرد: بسیاری از این تفاهم نامه ها عملی شده است و دیگر تفاهم نامه ها نیز 

در دستور کار است تا زمینه اجرای آن فراهم شود.
رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی دشتستان از تلاش برای معرفی این 
و  داد  در سطح کشور خبر  دوستدار کتاب  به عنوان شهرستان  شهرستان 
و  کتاب  محوریت  با  هنری  و  فرهنگی  فعالیت های  انسجام  کرد:  بیان 

کتاب خوانی را با جدیت دنبال می کنیم.
وی با اشاره به ارائه طرح های توسط شهرهای نامزد پایتخت کتاب ایران، 
شبانکاره  برازجان،  آبپخش،  شامل  دشتستان  در  شهر  چهار  کرد:  اضافه 
و وحدتیه طرح های پیشنهادی خود را در این حوزه اعلام کرده و ارائه 

داده اند.
زندویان از تشویق عموم مردم به کتاب و کتاب خوانی به عنوان یکی از 
برنامه های مهم یادکرد و افزود: ۵۵ تفاهم نامه و مصوبه با ادارات، نهادها و 

سازمان های دولتی و غیردولتی امضا و مبادله شده است.
وی ترویج فرهنگ مطالعه، افزایش سطح آگاهی عمومی جامعه در حیطه 
کتاب و کتاب خوانی و افزایش سرانه مطالعه را از اهداف این تفاهم نامه ها 
در حیطه  غیردولتی  نهادهای  مشارکت  افزایش  داد:  ادامه  و  عنوان کرد 

کتاب و کتاب خوانی را دنبال می کنیم.

استان هرمزگان 
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

بانک ها برای توسعه گردشگری دریایی در 
هرمزگان پیش قدم شوند

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان خواستار پیش قدمی و نقش آفرینی 
پررنگ تر بانک ها برای توسعه و رونق هر چه بیشتر صنعت گردشگری 

دریایی در این استان شد.
دریانوردی  و  بنادر  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
هرمزگان، اله مراد عفیفی پور در نشستی که به میزبانی بندر شهید رجایی 
و با حضور حجت الاسلام ذوالقدر نماینده مردم شهرستان های ساحلی شرق 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی و همچنین سرپرست امور شعب بانک 
ملی و مدیران ارشد این بانک در استان برگزار شد، به تشریح ظرفیت ها 
و پتانسیل های بالای گردشگری دریایی و ساحلی در هرمزگان پرداخت.

وی از خورهای »آذینی« سیریک، »خلاصی« جاسک و »تیاب« میناب 
و  استان  در غرب  بندر خمیر  و  قشم  استان، جنگل های حرای  در شرق 
همچنین جزایر زیبای قشم، هرمز، هنگام و لارک در مرکز استان به عنوان 
بخشی از ثروت های خدادادی استان در بخش توریسم دریایی و جاذبه های 

شاخص گردشگری هرمزگان نام برد.
چندین  و  مسافری  بندر   ۱۲ بودن  دارا  با  هرمزگان  عفیفی پور،  گفته  به 
استان کشور  به عنوان غنی ترین  تفریحی و گردشگری در جزایر  اسکله 
به لحاظ جاذبه ها و زیرساخت های گردشگری دریایی و ساحلی محسوب 

می شود.
وی اضافه کرد: بنادر این استان با پشتیبانی از ۹۵ درصد حجم کل ترابری 
مسافران دریایی کشور، کانون اصلی فعالیت های مرتبط با صنعت سفرهای 
دریایی به مقصد جزایر ایرانی و بنادر حاشیه جنوبی خلیج فارس و همچنین 

کروز توریسم در ایران شناخته می شود.
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان به رقابت های گسترده بانک ها 
بنادر  در زمینه تأمین مالی طرح های سرمایه گذاری در استان ازجمله در 
بازرگانی و تجاری اشاره کرد و گفت: خوشبختانه در این زمینه فعالیت ها 
و اقدامات خوبی از سوی بانک ها برای تحرک چرخ های اقتصادی کشور 
و حمایت از متقاضیان سرمایه گذاری در حوزه فعالیت های بندری صورت 

گرفته است اما در مباحث دریایی باید این حضور، پررنگ تر شود.
برای  عامل  بانک های  پررنگ تر  نقش آفرینی  و  پیش قدمی  وی خواستار 
توسعه صنعت گردشگری دریایی در این استان شد و افزود: از طرح ها و 
پیشنهادات بانک ها برای رونق هر چه بیشتر این صنعت مهم، اشتغال زا و 

سازگار با توسعه پایدار استقبال می کنیم.
و  بنادر  مجموعه  در  ما  کرد:  تصریح  رابطه  همین  در  مسئول  مقام  این 
دریانوردی طرح ها و ایده های زیادی در زمینه گردشگری دریایی داریم 
برای  قابل اجرا و کاربردی  ایجاد یک ساختار منسجم، موارد  با  باید  که 
نتیجه،  به  وصول  مرحله  تا  و  ترغیب  شناسایی،  مردم  نیازهای  به  پاسخ 

پیگیری شود.
عفیفی پور خاطرنشان کرد: مطمئناً عملی شدن این طرح ها زمینه ساز اشتغال 
پایدار در بخش اقتصاد دریا پایه و رونق معیشت ساحل نشینان خواهد شد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
اظهارات شاهرخ کناری در فرمانداری بویراحمد؛

حاضر نیستم محافظه کار باشم 
تا فساد نباشد مردم چیزی نمی گویند

نیستم که چند صباحی  اصلًا حاضر  بویراحمد گفت:  فرماندار شهرستان 
بیشتر برای حفظ میز مدیریتم محافظه کار باشم.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری بویراحمد، 
که  بویراحمد  شهرستان  اداری  شورای  نشست  اولین  در  کناری  شاهرخ 
از اعضای  اینکه توقعاتی  بابیان  این شورا برگزار شد،  با حضور اعضای 
شورای اداری شهرستان بویراحمد وجود دارد، اظهار کرد: اهداف شورای 
اداری شهرستان آبادانی و عمران، ایجاد وحدت بین مدیران و رسیدگی به 
تصمیمات بخشداران این شهرستان است. این اهداف را فقط روی کاغذ 

نباید بیاوریم، بلکه باید به آن ها بپردازیم.
کناری با اشاره به تجمعات اخیر در سطح کشور، افزود: استان کهگیلویه 
برای  اغتشاشات  این  ریشه  و  نبود  مستثنا  موضوع  این  از  بویراحمد  و 
همگان روشن است، کشور ایران به دلیل اینکه بیش از ۱۵ کشور همسایه 
دارد، تهدیداتی همیشه متوجه آن بوده و دشمنانی قسم خورده ای دارد که 

هیچ گاه دست بردار نبوده اند.
وی بابیان اینکه در جنگ هایی همچون یمن، سوریه و عراق دشمنان اسلام 
مهم ترین  کرد:  تصریح  است،  خورده  سنگینی  شکست های  نظام  این  و 
استراتژی دشمن قسم خورده حمله به داخل مرزهای ایران است و امریکا و 
مزدوران آن باوجود تولد داعش، باز هم در عملیات های خود علیه ایران 
شکست خورده اند و اخیراً به بهانه گرانی، تورم و بیکاری اغتشاشاتی را 
در سطح کشور ایران پایه ریزی کردند و متأسفانه برخی از عزیزان ما در 
کشور هم از روی احساسات با شعارها و تخریب اموال عمومی با دشمنان 

خود همراه شده اند.
سرپرست فرمانداری شهرستان بویراحمد اضافه کرد: در سطح شهرستان 
اما  نشده،  مشاهده  عمومی  اموال  تخریب  و  هنجارشکن  شعار  بویراحمد 
مدیران شهرستان باید هوشیار باشند که برخی از خواسته های این مردم 

به حق بوده و باید پاسخگوی شهروندان باشند.
تحصیل کرده  و  نخبه  قشر  از  تجمع کنندگان  این  اینکه  بابیان  کناری 
نیستند، بلکه جوانانی هستند که با احساسات شخصی وارد این اغتشاشات 
دارند،  مسئولان  از  را  خود  مطالبات  پیگیری  درخواست  و  شده اند 
آنان پاسخگوی  باید  نشسته اند،  میز  پشت  که  مدیرانی  و  دولت   افزود: 

باشند.
وی افزود: مدیران شهرستان باید از محافظه کاری دست بردارید و در جمع 
مردم حاضر و پاسخگوی آنان در همه امور باشند و همچنین از خودشان 
دگراندیشی نشان دهند تا جوانان ما برای پیگیری مطالبات خودشان دست 

به خشونت نزنند.
کناری بابیان اینکه به عنوان مسئول باید پاسخگوی عملکرد کاری خود 
باشیم، افزود: اقداماتی برای بهبود وضعیت جاده های شهرستان، فضای سبز 
و آب روستایی و شهری انجام بگیرد تا شاهد رفع نگرانی های مردم در 

این زمینه ها باشیم.
که  نیستم  حاضر  اصلًا  گفت:  بویراحمد  شهرستان  فرمانداری  سرپرست 

چند صباحی بیشتر برای حفظ میز مدیریتم محافظه کار باشم.
و  با خط مشی  که  مدیری  داشت:  اظهار  مدیران  به  ادامه خطاب  در  وی 
سیاست های دولت همراه باشد را می پذیرم و ماهانه باید گزارش عملکرد 
حوزه کاری خودشان را ارائه دهند، اگر مدیری فقط بخواهد عنوان مدیری 
را با هر شرطی یدک بکشد، نمی توانیم باهم کارکنیم، مردم باید در جریان 
به  را  فعالیت هایتان  باشند و روزانه  بویراحمد  مدیران شهرستان  عملکرد 
مردم اطلاع دهید که برای کاهش نرخ بیکاری و ایجاد اشتغال چه اقداماتی 

صورت گرفته است.
فرماندار بویراحمد افزود: اگر مردم اخیراً در سطح کشور تجمع کرده اند، 
پاسخ هیچ مدیری قابل قبول نیست، لذا بخشی از مطالبات این مردم به حق 
به  می توانند  مدیریتی  پست  این  در  بویراحمد  شهرستان  مدیران  است، 

برخی از این مطالبات رسیدگی کنند.
اجرایی  دستگاه های  از  برخی  در  را  فساد  وقتی که  تا  مردم  گفت:  وی 
مشاهده نکنند، دم از فساد نمی زنند، این اغتشاشات تلنگری برای مدیران 

است آن را حس کنید و بدانید مردم مطالبه گر هستند.
کناری بابیان اینکه »دکتر نظری« فرماندار قبلی شهرستان بویراحمد یک 
دکتر  عملکرد  و  کار  حُسن  گفت:  بود،  کارکشته ای  و  موفق  فرماندار 
نظری امروز آن را به جایگاه بالاتری ارتقا داده است که از زحمات ایشان 

تشکر ویژه ای دارم.
وی بابیان اینکه مدیران نظم و ارتباطات اداری را جدی بگیرند، گفت: 
میدانی را در  بازدیدهای  اعتبارات و  عملکرد پروژه های عمرانی، جذب 
جلسات شورای اداری شهرستان بویراحمد ارائه دهید و همچنین مدیران 
به دنبال  تعامل و همدلی داشته و  باهم  با »یا علی« گفتن،  و بخشداران 

وظیفه خود باشید.
وی خطاب به مدیران و بخشداران گفت: دنبال حواشی و هوچی گری 
نباشید و به حواشی دامن نزنید تا بتوانیم برای مردم شهرستان بویراحمد 

گامی به جلو برداریم.
شورای  نشست  اولین  در  استان  مرکز  شهردار  اینکه  بابیان  کناری 
بخشداران  و  مدیران  گفت:  ندارد،  حضور  بویراحمد  شهرستان  اداری 
و  کنند  پیدا  اداری حضور  شورای  جلسات  در  باید  بویراحمد  شهرستان 
مأموریت  نیست، هرگونه  قابل قبول  نشست  این  در  مدیری  عدم حضور 
صورت  فرمانداری  هماهنگی  با  باید  جلسات  این  در  حضور  عدم   و 

گیرد.
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صفحه نوزاد عجول با کمک تکنسین های اورژانس چشم به جهان گشود
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی شهرستان 
کازرون، صبح روز ۱۶ دی ماه ۹۶ ساعت ۵:55 طی تماسی با مرکز پیام اورژانس ۱۱۵ کازرون جهت شروع 
پایگاه  در  مستقر  تکنسین های  بلافاصله  شد.  کمک  درخواست  کنارتخته  در  باردار  خانمی  زایمان  روند 
کنارتخته جهت بررسی موضوع به محل اعزام شدند. پس از رسیدن نیروهای امدادی اورژانس ۱۱۵ بر بالین 
مادر، زایمان که تقریباً شروع شده بود، باهمت تکنسین های اورژانس ۱۱۵ به پایان رسید و نوزاد عجول 
پسر سالم به دنیا آمد. حال عمومی مادر و نوزاد رضایت بخش است و هر دو بعد از انجام اقدامات درمانی 
اولیه به بیمارستان ولیعصر کازرون منتقل شدند. تکنسین های این مأموریت مهدی خزایی و حمید گنجوی 

از پایگاه کنارتخته بودند.


